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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mehmet Kaplan (MP)

2014/15:379 Beredningen av den aviserade postutredningen

Jag har i min tidigare skriftliga fråga (2014/15:348) till statsrådet Mehmet 
Kaplan bett om att få veta när den i budgetpropositionen aviserade 
postutredningen kan tänkas inledas och vilka direktiv den kommer att få. Jag 
fick då till svar att frågan just nu bereds i Regeringskansliet och att direktiven 
kommer att publiceras enligt gängse rutiner. Eftersom postutredningen kommer 
att bli viktig för den framtida verksamheten på området är det av vikt att 
processen inför fastställande av utredningsdirektiv möjliggör för viktiga inspel 
så att ingen del missas. Statsrådet Anna Johansson har i den andan hanterat till 
exempel cykelfrågan för att få vägledning från utskottet. Det vore därför 
önskvärt att statsrådet tog tillfället i akt att inleda en öppen diskussion med 
trafikutskottet i frågan där alla aspekter kan belysas. För att det ska vara möjligt 
krävs självfallet att det finns utrymme i tidsplanen för en sådan dialog varför 
jag vill fråga statsrådet:

 

När beräknar statsrådet Mehmet Kaplan att beredningen av 
utredningsdirektiven till postutredningen är klar?

………………………………………

Erik Ottoson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-04-01
Besvaras senast
2015-04-10 kl. 13.30
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


